
FAU  Grimstad ungdomsskole 
 
Møtedato: Torsdag 14. november 2024  
Møteleder: Torunn Kveim 
Møtetid: Kl. 18.30 – 20.15  
Referent: Ingunn Sognnes Tveit 
 
Til stede: 
FAU: 8. trinn: Marie Storækre, Hanne Madsen, Ronja Benestad Lindvog. 9. trinn: Siri Eide, Kikki 
Berg, Heidi Thygesen Fiskaa, Torunn Keim 10. trinn: Elisabeth Bjørklund, Ingunn Sognnes Tveit, 
Thomas Henriksen, Marianne Omholt Ås 
 
Skolens ledelse: Ikke representert 
 
Forfall: Knut Hernes, Robert Wagner Nielsen 
 
Fast punkt: Referat fra forrige møte ble godkjent 
 
Sak 1: Psykososialt miljø 
Registeringer (anmerkninger): Nødvendig for vurdering i orden og oppførsel, men noen elever 
frykter registreringer og opplever det som en trussel, mens andre har så lav respekt at den mister 
effekt. Elevene skal selvsagt ansvarliggjøres, men det er ønskelig at elevene skal få tilsnakk først, 
før registreringen. Ansvar: Thomas 
 
Sak 2: Det fysiske miljøet 
Det skal gjennomføres en befaring. Ansvar: Torunn 
 
Sak 3: Økonomi 
Skolebudsjett: Kommunedirektøren har lagt frem forslag om store kutt for neste års budsjett. 
FAU støtter skolens bekymring og vi stiller oss bak. Forslag: vi sender med leserinnlegget, med det 
får vi frem foreldrenes stemme. Høringsinnspill i KFU.  
 
Sak 4: Dysleksivennlig skole 
Dysleksivennlig skole er satt i gang og planer er lagt, men er det på plass i praksis? FAU ønsker en 
oppdatering på arbeidet og ev. en brukerundersøkelse for elever og foreldre med dysleksi. 
Et tips for å motivere elevene til å bruke Lingdys kan være la de eldre elvene kurse de yngre 
elevene? Det er også ønskelig med litt mer klart språk fra skolens side. For mye info i vismamelding 
om kursing i digitale tjenester fra skolen kan ha ført til at foresatte ikke fikk med seg budskapet – 
derav lavt oppmøte på kurset. 
 
Eventuelt: 
Skoletur til Oslo: Det skal være nok penger, dato er ikke satt. Sjekke pris på buss. Ansvar: 
Marianne & Elisabeth 
 
Sak fra foreldre: Elevene får vanligvis lov å være i klasserommene i friminuttene, og besøke andre 
klasser på trinnet. Det er reagert på at hele trinn får en konsekvens dersom noens handlinger fører 
til at ingen kan besøke andre klasserom. Det henvises til regler for sanksjoner på udir: 
https://www.udir.no/regelverkstolkninger/opplaring/Laringsmiljo/Ordensreglement-Udir-8-2014/9-
Hvilke-sanksjoner-kan-innfores-for-brudd-pa-ordensreglementet/#94-Gjensitting Det har vært 
dialog med rektor om dette. Forklaringen er at det er snakk om regulering og et virkemiddel fra 
skolens side for en kortere periode. Saken går ut på trygghet for alle. Elevene kan fritt møtes andre 
steder og miljøteamet jobber med saken. Torunn sender svar til foresatte.   
 
Skoleball: Innspill på KFU om at en skole ikke var med. Saken er løst på laveste nivå sammen med 
elevråd og sosiallærere.  

https://www.udir.no/regelverkstolkninger/opplaring/Laringsmiljo/Ordensreglement-Udir-8-2014/9-Hvilke-sanksjoner-kan-innfores-for-brudd-pa-ordensreglementet/#94-Gjensitting
https://www.udir.no/regelverkstolkninger/opplaring/Laringsmiljo/Ordensreglement-Udir-8-2014/9-Hvilke-sanksjoner-kan-innfores-for-brudd-pa-ordensreglementet/#94-Gjensitting


 
Faste saker: 
Trafikk og Hjertesone: Droppsone har fungert, men bør det være to sebrafelt? Dette skal det ses nærmere på. 
Kommunen har vært veldig imøtekommende og behjelpelige i denne saken. Ansvar: Heidi 
 
Hva skjer i Medvirkningsgruppa? Neste møte 18.11.24. Saker som skal tas videre? Ansvar: Torunn 
 
Hva skjer i KFU? Neste møtedato? 
 

Saker til neste møte: 


